

UNTIL THE UPRISING BIOGRAPHY

[EN]

UNTIL THE UPRISING is a 3 piece modern Metal band that people often qualifies as Progressive, Djent, with some Old School Metal influences. But they are only scratching the surface of Michel, Anthony and Philip's minds.

Since the band was first born in 2008, they've shared the stage with several bands such as TREPALIUM, HACRIDE, BETRAYING THE MARTYRS, DAGOBA, WE BUTTER THE BREAD WITH BUTTER, ATLANTIS CHRONICLES, DARKNESS DYNAMITE, DECADES OF DESPAIR and IN OTHER CLIMES to quote just a few of them, and toured in Europe many times, focusing mainly on what they do best: captivating the crowd and breaking each stages with fast, technical and groovy songs along with their stunning screams and clean vocals, leading their name to be remembered.

They have reached through these experiences and with lots of perseverance in their art, the goal of getting their own atmospheres and sound, which makes them today a very mature band and experienced musicians, as you can hear on their first full-length album Twisted Reality, released October 28th 2014.

The band, now, has so many feelings to express through its music and is clearly determined to spread every single note and strike the whole world. Things are just getting started!

[FR]

UNTIL THE UPRISING est un groupe trio de Metal moderne que l'on entend souvent être qualifié de Progressif, Djent, avec des influences parfois même Old School, notamment avec la présence de blast beats et de voix gutturales, mais ce ne sont qu'une des nombreuses facettes de Michel, Anthony et Philip.

Initialement formé en 2008, le quatuor a partagé la scène avec de nombreux groupes tels que TREPALIUM, HACRIDE, BETRAYING THE MARTYRS, DAGOBA, WE BUTTER THE BREAD WITH BUTTER, ATLANTIS CHRONICLES, DARKNESS DYNAMITE, DECADES OF DESPAIR et IN OTHER CLIMES, pour n'en citer que quelques uns, et a tourné plusieurs fois en Europe pour montrer ce qu'il sait faire de mieux : captiver le public et enflammer chaque scène, avec des riffs techniques et à la fois groovy, ainsi que de gros screams contrastés subtilement avec du chant clair, ce qui leur a permis dans un premier temps de gagner en réputation.

A travers ces expériences et avec beaucoup de travail et de persévérance dans leur domaine, le groupe s'est forgé au fil du temps son propre univers, son propre son, ce qui lui permet aujourd'hui de dévoiler dans son tout premier album Twisted Reality, sorti le 28 Octobre 2014, une musique mature et maîtrisée, alliant la puissance des sons saturés, et l'émotion d'une musique ressentie.

L'histoire d'Until The Uprising ne fait que commencer !